

CareER Scholarship Program is to give recognition to students with disabilities / Special Educational Needs (SENs) in the pursuit of excellence in participating in community services and commitment in the community, achievement in extra-curricular activities and their willingness to challenge themselves to experience new exposure. Academic Achievement is NOT the main focus in terms of selection criteria.

CareER獎學金計劃致力表揚積極參與社區服務及於課外活動取得卓越成就的殘疾/特殊教育需要學生，並鼓勵他們繼續嘗試及探索更多的新體驗。本計劃期望提升得獎者未來的就業機會，申請人的校內成績將不會被納入本計劃之考慮因素。

Value of Awards 獎項款額



Senior-Secondary Scholarship
HK\$5,000 for each awardee
中四至中六學生獎學金
每位港幣5,000元



Post-Secondary Scholarship
HK\$10,000 for each awardee
大專學生或畢業生獎學金
每位港幣10,000元



5 Selected Awardees
from each group
各組別有5位得獎者

Eligibility 申請資格

- ✓ Any students and graduates with disabilities / SENs with valid Hong Kong Identity Card holder
任何殘疾 / 特殊教育需要的學生，並持有效香港永久性居民身分證
- ✓ Currently studying in or graduated from all UGC and Non-UGC funded institutes / degrees in Hong Kong (for Post-Secondary applicant)
現時就讀大學教育資助委員會資助或自資學院之學科的學生或畢業生（只適用於大專生獎學金計劃）
- ✓ Currently studying in Form 4 to 6 (for Senior-Secondary applicant)
現時於香港就讀中四至中六的學生（只適用於高中生獎學金計劃）

Highlights 獎學金特色



Career Development Activities 就業發展活動

- » Career talks / Company visits on prevailing industries
不同創新及盛行的職業講座 / 公司探訪



6-month Mentorship Program 6個月友師計劃

- » Sharings on further studies & career paths by CareER mentors
友師分享升學及職涯經驗

Closing Date of Application: 16 April 2021 (Friday)
報名截止日期：2021年4月16日(星期五)

Details and Application
詳情及申請



聯絡資料

電話: +852 3844 6363 / +852 9165 0042

(聯絡人Michelle Mong)

電郵: scholarship@career.org.hk

網址: www.career.org.hk

